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Najbližšie zasadnutie miestnej rady bude 1. 12. a miestneho zastupiteľstva 10. 11. 2011. 

Rozhovor s poslancom  

Základom  
prosperovania  
je spolupráca

Porozprávali sme sa s poslancom MČ 
BA-Lamač a  podpredsedom komisie 

životného prostredia a  bezpečnosti Da-
nielom Valentovičom. 
Je takmer rok po komunálnych voľbách, 
ako by ste ho zhodnotili z pohľadu vašej po-
litickej strany?
Nebolo by korektné hovoriť v  mene strany. 
Odpoviem tak, že pre občanov nie je vôbec 
zaujímavé stranícke hľadisko radového člena 
strany. Existujú silné signály, že v  Lamači začína 
fungovať skôr spolupráca v prospech občanov 
bez ohľadu na straníckosť. Napríklad najväčšie 
lamačské petície, požadujúce riešenie problé-
mov občanov, ktoré vznikli v predchádzajúcom 
volebnom období, zorganizovali naši úzko spo-
lupracujúci spoluobčania bez ohľadu na svoju 
príslušnosť či sympatie k  rôznym politickým 
stranám. Ja som zložil poslanecký sľub, že bu-
dem pracovať v prospech všetkých obyvateľov 
Lamača. Z môjho pohľadu mám v KDH mnoho 
priateľov, ktorí sa snažia v živote riadiť ušľachti-
lými prikázaniami Desatora, čo mi dáva spoľah-
livé záruky a radosť s nimi spolupracovať. 
Ktoré problémy ste sa teda snažili riešiť?
Som veľmi rád, že sa náš klub KDH snaží do živo-
ta presadzovať v spolupráci s ústretovými a kon-
štruktívnymi kolegami poslancami z iných strán 
vážne potreby občanov, vrátane potrieb detí, 
ktoré pokladáme za veľmi dôležitých občanov. 
Napríklad sme chceli navýšiť ceny stravných líst-
kov na stravu školákov a škôlkárov, učiteľov a cu-
dzích stravníkov školskej jedálne o  malý počet 
eurocentov, lebo ceny potravín a  energií stále 
rastú a súčasné tarify už nestačia pokryť náklady 
na prípravu stravy pre deti. Deti kvalitnú a pravi-
delnú stravu potrebujú. Mrzí ma, že sa nám to za-
tiaľ nepodarilo, lebo nadpolovičný počet našich 
hlasov nestačil na zmenu VZN. Lamač je chudob-
ný nie iba preto, že je teraz svetová hospodárska 
kríza, ale podľa môjho názoru hlavne preto, lebo 
v minulom volebnom období sa rozpredali všet-
ky lamačské rezervy a lamačské obecné úspory 
vytvorené za desaťročia terajšími Lamačanmi, 
či stáročia starými rodmi Lamačanov. Utŕžené 
peniaze sa veľkoryso a dôkladne minuli tak, že 
po komunálnych voľbách 2010 nezostal Lama-
ču dostatočne pokrytý ani zákonom stanovený 
rezervný fond. Ku koncu roka 2010 zostalo  
len veľké množstvo nezaplatených faktúr a  dl-
hov, čo má svoje dôsledky pretrvávajúce aj do 
dnešných dní. Vážim si preto neľahkú prácu za-
mestnancov miestneho úradu. 

Uctili sme si našich skôr narodených

V  Lamači pravidelne pripravujeme program pre starších a  skôr narodených. Každý 
mesiac sa naši dôchodcovia potešia nejakým programom či zájazdom. V októbri – 

Mesiaci úcty starším – si o to viac ešte uctievame našich seniorov. 

V predposledný októbrový piatok to bol kon-
cert, na  ktorom sa najprv svojím hudobným 
číslom predstavili predškoláci z  MŠ na Ma-
lokarpatskom námestí. Prítomných v  me-
ne mestskej časti BA-Lamač privítala pred-
sedníčka kultúrnej komisie Marta Janyšková, 
program pripravil MÚ BA-Lamač. Po vystúpe-
ní detí dostal slovo zabávač a spevák Jozef Be-
nedik, ktorý svojím skoro hodinovým vystú-

pením slovom i piesňou potešil všetkých prí-
tomných. Najprv to boli piesne zo známych 
muzikálov, v ktorých hral, po nich prišli na rad 
nesmrteľné piesne Gejzu Dusíka. Po kultúr-
nom zážitku si všetci ešte poklebetili pri chut-
nom pagáčiku, koláčiku či pohári vína.

Text a foto kl

pokrač. na 2. strane
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Informácie zo zastupiteľstva z 13. 10. a 25. 10. 2011: doprava, zberný dvor, štruktúra 
miestneho úradu, stravovanie školákov, detské ihrisko

Dňa 13. 10. 2011 sa uskutočnilo mimoriadne zasadnutie miestneho zastupiteľstva s váženým hosťom, primátorom mesta Bratisla-
va Milanom Ftáčnikom. Rokovanie s primátorom bolo vyvolané uznesením miestneho zastupiteľstva z 22. 9. 2011. Prítomný bol aj 

zástupca Dopravného podniku Bratislava Bronislav Weigl. Najdôležitejším bodom rokovania bola kritická dopravná situácia v Lamači. 

Primátorovi sme uviedli najzásadnejšie problé-
my, ktoré sú dôvodom dopravných problémov, 
ako je odbočovací pruh z centra Bratislavy na La-
mačskej ceste smerom do Dúbravky, ďalej nultý 
obchvat s výjazdom v Záhorskej Bystrici, ktorý je 
spoplatnený, napriek tomu, že je súčasťou nulté-
ho mestského obchvatu. Prioritou je aj vytvore-
nie kruhového objazdu na križovatke smer De-
vínska Nová Ves – Záhorská Bystrica. Primátor sa 
vyjadril, že je ochotný podporiť myšlienku bez-
platného nultého obchvatu s výjazdom v Záhor-
skej Bystrici. Preto poslanci vyzvali starostu La-
mača Petra Šramka, aby listom požiadal oficiál-
ne primátora o písomnú podporu v  tomto dô-
ležitom bode. 
Veľmi závažný bol bod rokovania: zrušenie linky 
č. 38 z trasy Vojenská nemocnica – krematórium. 
Poslanci miestneho zastupiteľstva Lamač vyjad-
rili názor, že táto tradičná linka bola využívaná 
nielen Lamačanmi, ale aj obyvateľmi iných mest-
ských častí a dokonca aj obyvateľmi iných miest, 
ktorí ju poznali dlhé roky. Poslanci poukázali na 
iné linky MHD, ktoré nie sú efektívne a  pritom 
sú  príliš nákladné. Na otázky týkajúce sa liniek 
MHD odpovedal B. Weigl.
Primátor podal informáciu o tom, že mesto plá-
nuje dat‘ návrh na projekt organizácie dopravy 
na rok 2012 na diskusiu do mestských častí, pre-
tože každá MČ vie, čo je pre ňu kľúčovou požia-
davkou. Poslanci požiadali miestny úrad, aby čo 
najskôr dal návrh projektu organizácie dopravy 
na rok 2012, s  dôrazom na čo najpodrobnejšie 
vypracovanie a v prospech Lamačanov.
Počas rokovania sa s  primátorom podarilo do-
hodnúť na prefinancovaní opravy chodníka na 
Vrančovičovej ulici v rovnakom pomere pre MČ 
Lamač a pre magistrát. Primátor prisľúbil taktiež 
finančnú spoluúčasť pri búraní budovy nad Vo-
dárňou. 
V bode VZN MČ Bratislava-Lamač č.4/2011, kto-
rým sa mení VZN MČ Bratislava-Lamač č.5/2008 
a ktorým sa určuje výška príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v materských školách, v  škol-
ských kluboch detí a  zariadeniach školského 
stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti MČ BA-
-Lamač poslanci nenašli dohodu, a preto tento 
bod nebol opäť schválený. Pre prijatie bolo po-
trebných 6 hlasov.
Informáciu o  zbernom dvore predniesla pred-
nostka MÚ G. Šedová. Informovala poslancov, 
že spolu s  mestom rokovali s  Environfondom 
ako aj so spoločnosťou odvoz a likvidácia odpa-
du (OLO). Pre zberný dvor vybrali mestský poze-
mok, kde v súčasnosti sídli firma Osvetlenie na 
ulici Pod násypom.
Poslankyňa G. Bizoňová uviedla riaditeľa odboru 
odpadového hospodárstva ministerstva životné-
ho prostredia Jána Ščerbáka, ktorý z odborného 
pohľadu informoval poslancov o možných prob-
lematických bodoch súvisiacich so zriadením 
a prevádzkou zberného dvora. Pritom, samozrej-
me, pripomenul, aké má každá obec, ako aj mest-
ská časť podľa zákona povinnosti pri zabezpečo-
vaní odvozu odpadu a  taktiež aj s  vytvorením 
zberného dvora, resp. miesta, kde by mohli oby-
vatelia skladať rôzne druhy separovaného odpa-
du. G. Bizoňová upozornila, že aj napriek tomu, 
že by MČ BA-Lamač mala zriadený zberný dvor, 
stále by bola povinná poskytovať aj veľkokapa-
citné kontajnery. Napriek tomu, že zberný dvor je 
vždy pre obec stratový a obec ho musí dotovať, 
je to veľmi užitočná služba pre občanov. Podo-
tkla, že je potrebné usporiadať verejné zhromaž-
denie, cieľom ktorého bude obyvateľov Lamača 
podrobnejšie informovať o zbernom dvore a po-
skytnúť im priestor vyjadriť sa. M. Janyšková po-
dotkla, že všetky parametre treba zvážiť, ako na-
príklad drtičku, kde treba zistiť hlučnosť, aby ne-
spôsobila nepohodlie okolitým obyvateľom. Na-
koniec došlo k spoločnému záveru, že problema-
tika zberného dvora sa odloží o rok.
Návrh na schválenie spracovania Integrovaných 
stratégií rozvoja mestských častí bol prijatý všet-
kými prítomnými poslancami. Do návrhu bo-

li pridané ďalšie oblasti, ktoré je možné zahrnúť 
do projektu, napriek tomu, že reálna šanca na 
získanie finančných prostriedkov je minimálna.
Mimoriadne zasadnutie zastupiteľstva 
zvolané na podnet poslancov sa uskutoč-
nilo 25.10.2011. 
Prvým bodom rokovania bolo potvrdenie uzne-
senia č.116/2011/IV zo dňa 22. 9. 2011. Hlasova-
ním sa nepotvrdilo uznesenie, nakoľko nezískalo 
6 požadovaných hlasov. Ďalší bod rokovania bo-
la zmena organizačnej štruktúry miestneho úra-
du, kde poslanci za stranu Smer-SD navrhli zní-
ženie počtu pracovníkov o 20 perc., t. j. o 7 pra-
covných miest, vzhľadom na budúcoročný roz-
počet Mestskej časti BA-Lamač. 
Poslankyňa G. Bizoňová predložila analýzu or-
ganizačných štruktúr jednotlivých mestkých 
častí Bratislavy, kde informovala starostu aj prí-
tomných poslancov, že podľa zistení oveľa väč-
šie mestské časti majú podobný počet pracov-
níkov. Z toho dôvodu vidí priestor na zefektív-
nenie práce a činnosti miestneho úradu, ako aj 
jeho zoštíhlenia. Preto by bolo vhodné vyvolať 
spoločnú diskusiu. Uvedenú analýzu ocenil sta-
rosta ako racionálny príspevok. Poslanci Smeru-
-SD navrhli, aby úrad vypracoval zmenu organi-
začnej štruktúry s ohľadom na znížené príjmu 
pre MČ Lamač v roku 2012, pričom návrh poč-
tu pracovných miest organizačnej štruktúry po-
nechali na rozhodnutie MÚ. Poslanci zaviaza-
li miestny úrad na vypracovanie analýzy, koľko 
percent z rozpočtu plynie na aktivity nad rámec 
originálnych kompetencií.
Posledným bodom rokovania bolo opäť ihris-
ko na Studenohorskej ulici č.5, kde poslanci pre-
rokovali možnosti odstránenia múrikov tak, aby 
nedošlo k poškodeniu trávnika. Poslanci sa do-
hodli, že sa ponechajú dva hlavné múriky, kde sa 
spravia lavičky. Ostatný priestor bude ponecha-
ný pre herné prvky. Poslanci tiež dohodli pone-
chanie časti trávnika na loptové hry detí. 

gb

Málokto chváli miestny úrad...
Napriek vyššie spomenutým súvislostiam 
môžem ako príklad spomenúť aj niektoré me-
nej známe úspechy nášho miestneho úradu 
dosiahnuté po voľbách 2010. Ide napríklad o 
zavedenie verejnej transparentnosti čerpania 
rozpočtu a hospodárenia, opravu niektorých 
dlhodobo poškodených chodníkov a  parko-
viska na Malokarpatskom námestí, vytvorenie 
nových parkovacích miest na Studenohorskej 
ulici a poriadok v prenájme existujúcich parko-
vacích miest. Pozitívne hodnotím aj vytvorenie 
nového priestoru pre základnú umeleckú školu 
pre deti, máme nový pult výdaja stravy v škole, 
čiastočnú výmenu technológií v  školskej ku-
chyni či citlivé úpravy zelene. Plánujú sa aj nové 
projekty, ale pokiaľ sa nezačali uskutočňovať, 
je o  nich predčasné hovoriť, lebo sú spojené 
s  veľmi prácnym získavaním   mimorozpočto-

vých zdrojov a  nie je záruka, že sa ich podarí 
získať s  malým počtom zamestnancov úradu  
a bez možnosti zaplatiť renomované projekto-
vé agentúry venujúce sa získavaniu mimoroz-
počtových zdrojov pre obce.
Čo si prajete najviac, aby sa občanom La-
mača splnilo v roku 2012?
Okrem šťastia, pevného zdravia a  radosti v  ro-
dinách všetkým obyvateľom Lamača prajem, 
aby sa ich naša mestská časť, teda náš domov, 
kde spoločne žijeme, udržiaval, skrášľoval 
a rozvíjal čo najlepšie. K  tomu Lamač nevy-
hnutne potrebuje získať aj finančné zdroje  
z medzinárodných rozvojových fondov a od vyš-
ších orgánov samosprávy a štátu, ktoré sa dajú 
vybaviť len vtedy, ak si udržíme dôveru a ochotu 
ľudí, ktorí ich vedia získať. Sme veľmi vďační všet-
kým spoluobčanom, ktorí môžu a chcú Lamaču 
pomôcť, ako sú napríklad osobnosti z občian-

skeho združenia Lamačania pod vedením pred-
sedníčky Márie Rehákovej, ktorí Lamaču viditeľ-
ne pomáhajú významnými konkrétnymi činmi 
v prospech všetkých Lamačanov. Tiež sa máme 
snažiť, aby mal Lamač čo ponúknuť. Lamač môže 
prosperovať, len ak budeme všetci spolupraco-
vať v jeho prospech, vrátane vytvorenia lepších 
podmienok pre podnikateľov pôsobiacich v La-
mači a turistov navštevujúcich naše pekné okolie.  
Som veľmi rád, že aj v Lamači začali občania 
rázne preukazovať svoju oprávnenú vôľu zdru-
žovaním sa v petíciách a spoločných aktivitách. 
Vďaka patrí všetkým aktívnym spoluobčanom, 
ktorí dokážu účinne a vzájomne výhodne pomá-
hať a vytvárať tak pekný, upravený a udržiavaný 
domov s dostatkom služieb a príležitostí kultúr-
neho rastu nielen pre naše deti a  príbuzných, 
ale aj pre všetkých susedov a susedy v starom aj 
novom Lamači.                                                            kl

Základom prosperovania je spolupráca  pokrač. zo strany 1.
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Ako by ste zhodnotili rok po komunálnych 
voľbách? Aký bol ten v Lamači?
Keby som to mal zhodnotiť jedným slovom, 
tak náročný. Snažili sme sa v  miestnom úra-
de vykonať také zmeny, aby sme zabezpečili 
chod úradu i  obce v  službách pre občanov 
v  nezmenenej kvalite, ale za nižšie náklady. 
Pretrvávajúca kríza a zanechané dlžoby sa ne-
dajú riešiť inak, len zodpovedným každoden-
ným prístupom k problémom. 

Ktoré vaše volebné ciele a sľuby občanom 
sa vám už podarilo splniť?
V prvom rade som postupne spolu s poslan-
cami zhodnotil a  zjednotil ciele tohto voleb-
ného obdobia, aby sme spojili sily a netrieštili 
záujmy. Mnohé z  priorít, ktoré sme schválili 
na celé volebné obdobie (skvalitnenie údržby 
detských ihrísk, podpora všetkých futbalo-
vých mužstiev v Lamači, podpora materského 
centra Obláčik, kultúrne aktivity a  akcie pre 
všetky vekové kategórie, rozšírenie kapacity 
parkovacích miest, umiestnenie zariadenia na 
meranie rýchlosti) sme čiastočne zrealizovali 
už v  tomto roku, ale úlohy pokračujú i v  na-
sledujúcich rokoch, a preto nie je jednoduché 
exaktne konštatovať, že sme úlohu splnili. 

Čo teda najviac trápi vás i občanov?
Jednoznačne spoločná priorita pre mňa i všet-
kých poslancov je križovatka Vrančovičova-
-Hodonínska. Je predmetom mnohých roko-
vaní a písomných požiadaviek, ktoré smerujú 
na magistrát a je to priorita č. 1, o ktorej aj pri-
mátor Bratislavy Milan Ftáčnik viackrát hovoril 
na verejných zhromaždeniach či zasadnutiach 
zastupiteľstva hlavného mesta. Merače rých-
losti na Vrančovičovej ulici a  na ulici Podháj 
sú prínosom pre bezpečnosť, ale nie koneč-
ným riešením najmä na križovatke Vrančo-
vičova – Hodonínska. Chcem pevne veriť, že 

mnohých vodičov tieto merače pribrzdia, aby 
sa v  miestach s  veľkou frekvenciou chodcov 
nestávali tragické zranenia. Zlepšenie par-
kovania na Studenohorskej ulici – v  tomto 
roku sa nám podarilo zrealizovať v  časti pri 
bývalých zberných surovinách a  pri priecho-
de pre chodcov rozšírenie o 8 parkovacích 
miest. V budúcom roku budeme hľadať ďalšie 
miesta, kde by sa nám obdobným spôsobom 
podarilo zlepšiť parkovanie predovšetkým na 
tejto ulici. 

Čo považujete za náročné, čo sa asi tak 
ľahko nepodarí?
Najťažší bod na splnenie sa javí vybudovanie 
protihlukovej steny (PHS) na diaľnici, v časti od 
tunela Sitina až po oblasť krematória a jej re-
alizácia ešte v tomto volebnom období. Veľmi 
sa skomplikoval stav tým, že sa prijalo rozhod-
nutie o rozšírení diaľnice na tri jazdné pruhy, 
čím sa prípravné práce na projekte veľmi zme-
nili a projekt sa musí prepracovať. Toto spôso-
buje predĺženie prípravných a  projektových 
prác a  následne i  realizáciu PHS. Rokovania  
s NDS, a.s. pokračujú a pravidelne sa informu-
jem o pokračujúcich prácach. To, že sa z tohto 
projektu nedá odísť, je rozhodnutie hygieny 
o vybudovaní tejto protihlukovej steny. 

Ako vnímate priority pre Lamač na rok 
2012  – v ktorých oblastiach?
Na túto otázku som čiastočne odpovedal 
v  druhej otázke. Realizácia priorít je rozvrh-
nutá na štyri roky a hlavným obmedzujúcim 
faktorom pre ich realizáciu sú finančné pro-
striedky, ktoré môžeme v  rámci rozpočtu 
vyčleniť v  jednotlivých rokoch. Verím, že 
v budúcom roku sa z priorít podarí realizovať 
úprava ďalších detských ihrísk, ďalšie rozšíre-
nie počtu parkovacích miest, najmä v  kritic-
kých častiach Studenohorskej ulice, obnova 
ciest i chodníkov. Po dohode s poslancami MZ 
sme mali vážne rokovania s  firmou Orange, 
a.s. o možnosti premiestnenia antén umiest-
nených na streche budovy Heyrovského č. 6. 
Tieto rokovania budú pokračovať a hľadáme 
riešenia, aby sme neznížili kvalitu signálu, 
ktorý je dnes pre občanov takmer životnou 
nevyhnutnosťou, ale zároveň objektívne aj 
riešenie na zníženie následkov elektronické-
ho smogu na zdravie našich obyvateľov. Aj 
v tejto oblasti verím, že dospejeme k rozum-
nému riešeniu. Pre cyklistov sa budúci rok 
otvorí nový cyklomost v DNV ponad Moravu. 
Preto sa viac angažujem v možnosti vybudo-
vania cyklotrás do DNV, aby sa naši ľudia ve-
deli bezpečne dostať až k mostu a následne 
do Rakúska. 

Ako pokračuje spolupráca s magistrátom, 
na čom ste sa dohodli s primátorom Mila-
nom Ftáčnikom?
Vzťah s  primátorom mám dlhodobo veľmi 
dobrý. Nikdy medzi nami nevznikli spory pre 
odlišnú politickú orientáciu, vzájomne sa sna-

žíme hľadať riešenia na vzniknuté problémy. 
Po dohode s  poslancami MZ prijal primátor 
pozvanie pri prerokovávaní športovej haly Na 
barine, ako aj na zasadnutie miestneho za-
stupiteľstva, ktoré sa uskutočnilo 13. októbra, 
kde veľmi otvoreným spôsobom reagoval na 
požiadavky poslancov, ktoré sa týkali predo-
všetkým dopravných problémov, ale aj vo 
vzťahu k  ďalším otázkam, ktoré nás spájajú. 
Opravy mestských komunikácií a  chodníkov, 
ktoré sú v  správe hlavného mesta sa nedajú 
uskutočniť v  tomto roku. Primátor otvorene 
rozprával o  obmedzených finančných mož-
nostiach na okamžité riešenie našich požiada-
viek, avšak poznám ho ako človeka, ktorý má 
dobrú pamäť a hľadá technické riešenia. Preto 
verím, že prísľuby na riešenie našich požiada-
viek budú následne i splnené. 

Opozícia v Lamači vám vašu prácu neuľah-
čuje... Dá sa vôbec v takejto atmosfére ko-
rektne pracovať pre občanov?
Pekná otázka! Škoda, že v  zastupiteľstve naj-
menšej mestskej časti v Bratislave niektorí po-
slanci, a obzvlášť jeden, stále vyzdvihujú svoje 
zásluhy, rozhodnutia a  postoje, akoby chceli 
poprieť, že aj iní poslanci, ktorí možno nemajú 
taký dar reči, ale majú snahu odovzdať svoje 
vedomosti, schopnosti a čas pre ostatných 
občanov Lamača, môžu tiež urobiť veľa dob-
rého. Je to dosť smutné, ale veľkú časť energie 
človek stratí na riešenie zbytočných konflik-
tov, ktoré na zasadnutiach zastupiteľstva od-
pútavajú pozornosť od samotných preroko-
vaných bodov. Tak ako som povedal, nie je to 
ľahké, ale nedám sa odradiť, a hoci sa mi há-
džu polená pod nohy, považujem to v Lamači 
už za samozrejmosť. Mám vždy na pamäti tú 
väčšinu slušných korektných Lamačanov, kto-
rých takéto „žabomyšie vojny“ absolútne ne-
zaujímajú, a pre nich sa oplatí pracovať a mož-
no trpieť. Veľmi by som sa potešil, keby som 
našiel vo väčšine poslancov úprimných ľudí, 
ktorí sa vedia v kľudne vzájomne podporovať  
v dobrých nápadoch a nie robiť veľkú politiku.

Rok 2012 bude asi pre občanov opäť ťažší, 
drahší... Čo im popriať?
Na záver by som nechcel predpovedať ob-
čanom, že ich čaká ťažší a  drahší rok. Som 
optimista, a  viem, že na svete sa mnohým 
ľuďom žije oveľa ťažšie. Prajem našim obyva-
teľom, aby mali svoj životný optimizmus, aby 
im každodenné starosti nezobrali schopnosť 
rozdávať radosť a šťastie ostatným (na to ne-
potrebujú peniaze) a verím, že vďaka dobrým 
ľuďom sa oplatí na tomto svete žiť a pracovať. 
Mnohí obyvatelia Bratislavy sa na náš malý 
a pekný Lamač pozerajú ako na jednu z naj-
príjemnejších mestských častí, kde sa veľmi 
zdravo žije. Prajem všetkým Lamačanom, 
aby prežívali svoj život v pokoji a úprimnom 
šťastí!

K. Lepiešová 

Zhovárame sa so starostom Mestskej časti Bratislava-Lamač Petrom Šramkom

Naše sľuby sa snažíme plniť pre občanov
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Privítanie detí do života

Narodenie dieťatka je v každej rodi-
ne slávnostnou udalosťou, všetci sa 

úprimne tešia na jeho príchod. Preto sa aj 
zástupcovia MČ Lamač stretli s najmladší-
mi občanmi Lamača 12. októbra v kine La-
mač, kde rodičia mohli nahlásiť svoje dieťa 
narodené v období od septembra 2010 do 
septembra 2011. 

Po slávnostnom príhovore starostu Petra 
Šramka a peknom kultúrnom vystúpení žia-
kov základnej školy, ktoré pod vedením uči-
teľky Márie Pavlovičovej svojím spevom a tan-
com spríjemnili atmosféru tohto posedenia, 
rodičia prijali darček s finančnou poukážkou 
a diplom, ktorý symbolicky udeľuje dieťatku 
domovské právo. Ku koncu tejto milej kultúr-
no-spoločenskej akcie sa všetci rodičia aj so 
svojím dieťatkom pri blahoželaní pána staros-
tu a zástupcov MČ spoločne odfotografovali 
a zapísali do pamätnej knihy. Na záver nechý-
balo spoločné pohostenie a vzájomné rozho-
vory mamičiek a oteckov o súčasných staros-
tiach a radostiach, ktoré akosi prirodzene vy-
plývajú z ich rodičovských povinností.

Monika Šidlová

Seniori v Nitre obdivovali  
aj Corgoňa

Miestny úrad v spolupráci s kultúrnou 
komisiou pripravil v  októbri druhý 

poznávací zájazd v  tomto roku – do Nit-
ry. Po niekoľkých dňoch intenzívneho daž-
ďa a  chladu sa počasie umúdrilo a  lamač-
ských seniorov privítala starobylá Nitra 
bez kvapky dažďa a slnečným počasím. 

Jej územie bolo osídlené už od doby kamen-
nej, najstarší Slovania ju osídľovali od 5. sto-
ročia. V  9. storočí bola jedným z  centier Veľ-
kej Moravy, no i kresťanskej  organizácie. Naša 
prvá cesta viedla k dominante mesta – na Nit-
riansky hrad, ktorého význam chápali už naši 
slovienski predkovia. Cestou sme sa zastavili 
pri rôznych historických pamiatkach, na Pribi-
novom námestí v historickej časti mesta pred 
vstupom na hrad, na ktorom vyčnieva socha 
Pribinu a kňazský seminár sv. Gorazda, ktorý je 
súčasťou Bohosloveckej fakulty UK, v  ktorom 
sa nachádza historicky známa Diecézna kniž-
nica. Náš pohľad sa sústredil na Kluchov palác, 
ktorý má na nároží kamennú sochu Atlasa, tzv. 
Corgoňa. Z vonkajšej strany hradieb nás upúta-
lo monumentálne bronzové súsošie Konštantí-
na-Cyrila a Metoda. Po návšteve hradného are-
álu sme sa ešte vybrali do centra na pešiu zó-
nu – Svätoplukovo námestie, kde je  budo-
va Divadla Andreja Bagara. Tu sme mali mož-
nosť vidieť, že Nitra žije súčasnosťou a neustr-
nula pri svojej slávnej minulosti. Pri ceste späť 
sme sa zastavili v centre Malokarpatskej oblas-
ti – v Modre, kde sme navštívili vinotéku spoje-
nú s prednáškou výroby vína od výsadby viníc, 
starostlivosť o ne, cez zber hrozna až po samot-
ný proces výroby, kde sa skĺbi vinárska moder-
na s vinárskou klasikou. Ochutnali sme a  po-
rovnali niekoľko druhov vína a spokojní, v dob-
rej nálade sme sa vrátili domov. 
   M. Janyšková

Psia šou opäť prilákala deti 
s ich miláčikmi

Prvý októbrový týždeň, babie leto v pl-
nom prúde, to všetko boli ideálne pod-

mienky na zorganizovanie obľúbenej Psej 
šou v Lamači. 

Psia šou začala ukážkami vycvičených policaj-
ných psov, ktorí sú medzinárodnými šampión-
mi. Vyše 20 detí s ich maličkými, ale aj väčšími 
psíkmi prišlo na Malokarpatské námestie pred 
budovu kina, aby predviedli, čo ich miláčiko-
via dokážu. Niektorí ukázali kus psej posluš-

nosti, iní, tí menší, ešte neboli úplne pod kon-
trolou svojich pánov či paničiek. Deti v sprie-
vode svojich rodičov, ako aj starých rodičov 
ukázali, čo vedia ich psi a  všetkých na záver 
potešil diplom za odvážnosť, ktorý do rúk do-
stali od poslancov MÚ BA-Lamač Marty Jany-
škovej a Pavla Čecha. Ten sa s väčšinou lamač-
ských psíkov stretáva aj počas ordinačných 
hodín vo svojej ambulancii a každému zúčast-
nenému psovi daroval psie granule. 

kl 



Mesačník o živote v Lamači, 13. ročník 5

S Mgr. Michalom Belohorcom majiteľom 
a riaditeľom súkromnej hudobnej škôl-

ky ZVONČEK.

Ako hodnotíte svoje pôsobenie v  Lamači 
po dvoch rokoch?
Začiatky boli zložité – ako v  každom novom 
projekte. Prvé kroky sme spolu s  manželkou 
venovali úprave vnútorného priestoru škôlky 
vlastnými rukami. V krátkom čase (za 15 dní) 
sme pripravili všetko na spustenie škôlky k 2. 
septembru 2009. Prvé kroky sme venovali 
doladeniu výchovno-vzdelávacieho procesu, 
práci s deťmi a pracovným podmienkam s uči-
teľkami. Začiatky, žiaľ, boli poznamenané pô-
sobením dvoch učiteliek s nevhodným prístu-
pom k práci a deťom, čo sa v jednom prípade 
ukázalo po štyroch mesiacoch a v druhom po 
jednom roku. V súčasnosti prijímame na toto 
miesto novú učiteľku po náročnom viackolo-
vom pohovore. Stále investujem sily na zlep-
šovanie práce s deťmi. Vytvárame nové aktivi-
ty a tie integrujeme do každodennej činnosti. 
Samostatné krúžky neplánujeme, pretože to, 

čo by sa dalo považovať za krúžky, je u nás sú-
časťou denného režimu – napríklad anglický 
jazyk, spev, výlety a  ďalšie. Realizujeme pro-
jekty Zdravej škôlky, integrovania detí, ktoré si 
vyžadujú individuálny prístup. Pripravujeme 
projekt korčuľovania sa, plávania. V  lete sme 
začali budovanie detského ihriska. Prvý krok 
bola úprava pieskoviska a osadenie preliezač-
ky so šmykľavkou a  hojdačkami. V  budúcom 
roku pribudnú ďalšie prvky podľa záujmu ro-
dičov.

Čo ponúkate dnes?
Základ našej práce sa odvíja od individuálne-
ho prístupu k  deťom. Škôlka má kapacitu 16 
detí, ktorým sa venujú 4 učiteľky, z toho dve 
majú kratší pracovný čas. Deti sú rozdelené 
počas doobedia do dvoch skupín: malé deti 
vo veku 2 až 3 rokov a veľké detí 4- až 5-ročné. 
V  čase hier a  pobytu vonku sú deti zámerne 
spolu, aby sa učili vychádzať spolu aj pri ve-
kovom rozdiele. Sídlime na Zlatohorskej ulici 
18, v  III. trakte prízemnej budovy a  máme 
k  dispozícií časť veľkého areálu. Ak počasie 

dovolí, chodíme 2 razy denne von. V  rámci 
práce s  deťmi sme odstránili všetky faktory 
možného stresu vrátane personálnej otázky. 
Denne je integrovaná výučba anglického ja-
zyka hravou formou. Hudbu, tanec, výtvarný 
prejav berieme ako pracovný nástroj s cieľom 
dosiahnuť optimálny rozvoj dieťaťa a jeho prí-
pravu na ďalšie vzdelávanie.

Aká je vaša vízia do budúcnosti?
Naša vízia sa odvíja od cieľa. Cieľom je dosiah-
nuť najlepšie možné podmienky pre prácu 
s deťmi, ich pobyt v škôlke a komplexný roz-
voj osobnostných, individuálnych kvalít, da-
ností. Tomuto cieľu podriaďujem všetky kro-
ky od investícií do materiálneho rozvoja po 
rozvoj kvalifikácie pedagógov. Pripravujem 
realizáciu nových projektov zaujímavých pre 
deti tak, aby obohatili ich svet. Na najbližšie 
obdobie máme naplánovaný rozvoj pracov-
ných pomôcok, didaktických hračiek, nových 
hracích prvkov. 

G. Bizoňová

O zvedavom slonovi

Tak sa volala rozprávka, ktorú 16. ok-
tóbra v  lamačskom kine deťom zahra-

la bábkoherečka Oľga Hoffmanová. Slon 
bol od začiatku veľmi zvedavý, zaujímalo 
ho najmä, čo večeria krokodíl. 

Postupne v  lese stretával všetky zvieratá 
a  všetkým kládol túto nezvyčajnú zvedavú 
otázku. Nevedel však odpoveď nikto, ani had, 
ani lev, ani zajac. Až napokon slon na svojich 
cestách stretol aj krokodíla, ktorý uchmatol 
zvedavého slona a  jemu narástol veľký cho-
bot. Aké ponaučenie si mali deti vziať z tejto 
rozprávky? Nepchajte nos do toho, po čom 

vás nič nie je! Na začiatku predstavenia boli 
odmenené aj pekné kresby detí z minulej roz-
právky o Zajkovi becepáčikovi.
  kl

Tanec šarkanov – šarkany 
tancujú

Ako iste viete, Materské centrum Ob-
láčik už opäť otvorilo svoje dvere pre 

všetky lamačské rodiny. Čo možno nevie-
te je, že naše centrum už okrem mamičiek 
s detičkami, navštevujú aj oteckovia a sta-
rí rodičia. 

Máme z  toho úprimne veľkú radosť. Jednou 
z  mnohých akcií, na ktorej sme vás všetkých 
mohli v uplynulom mesiaci privítať, bola aj vý-
roba šarkanov. Bolo úžasné sledovať, ako tvo-
rivá práca zaujala nielen deti, ale aj dospe-
lých. Vlastnoručne vyrobené šarkany nás po-
tešili natoľko, že sme si s  nimi všetci od ra-

dosti zatancovali. Mohli sme tak šarkany vy-
skúšať priamo v  akcii. Deti, ba aj my, dospe-
lí, sme s radosťou na tvárach sledovali, ako sa 
ich dlhé farebné chvosty vznášajú. Nakoľko 
bol o túto aktivitu veľký záujem, zopakujeme 
si ju aj v tomto mesiaci a pridáme k nej aj vý-
robu lampiónov. Ak máte záujem pravidelne 
dostávať program nášho materského centra, 
pošlite mail na mcoblacik@materskecentra.sk, 
alebo nás navštívte na www.oblacik.sk alebo 
nás vyhľadajte na facebook.com. Tešíme sa na 
stretnutie s vami aj v  novembri. 

Elena Černá

Projekty, ktoré obohacujú detský svet
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Uznesenia z rokovania mimoriadneho MZ 13. októbra 2011
Uznesenie č. 154/2011/VI k  dopravnej si-
tuácii v  Mestskej časti Bratislava-Lamač. 
MZ BA-Lamač A. žiada starostu predložiť na 
budúce zasadnutie MZ materiál o zabezpeče-
ní úloh vyplývajúcich z rozpravy k dopravnej 
situácii v MČ Bratislava-Lamač a B. žiada pri-
mátora preveriť efektívnosť zrušenia vozovne 
Krasňany a možnosť obnovenia jej prevádzky.

Uznesenie č. 155/2011/VI k  VZN č. 4/2011, 
ktorým sa mení VZN MČ Bratislava-Lamač 
č. 5/2008, ktorým sa určuje výška príspe-
vku na čiastočnú úhradu nákladov v  ma-

terských školách, školských kluboch detí 
a  zariadeniach školského stravovania, 
ktoré sú v zriaďovateľskej pôsobnosti MČ 
Bratislava-Lamač neprijalo.

Uznesenie č. 156/2011/VI k  informáciám 
o  zbernom dvore. MZ BA-Lamač A. berie 
na vedomie informáciu o  zbernom dvore – 
s  pripomienkami, že nesúhlasí s  pokračova-
ním projektu zberného dvora v  tomto roku  
a B. žiada starostu o oslovenie primátora, 
aby bolo OLO a. s. naďalej prevádzkovateľom 
zberných dvorov – bez pripomienok.

Uznesenie č. 157/2011/VI k  návrhu na 
schválenie spracovania Integrovaných 
stratégií rozvoja mestských častí. MZ BA-
-Lamač A. schvaľuje pripraviť zmenu rozpoč-
tu, ktorého súčasťou bude vyčlenenie finanč-
ných prostriedkov na spracovanie stratégie 
v  objeme do 7  000 € a B. schvaľuje súbor 
projektov v zmysle rozpravy ako súčasť Inte-
grovanej stratégie rozvoja mestskej oblasti 
(ISRMO) pre potreby podania projektu v rámci 
operačného programu Bratislavský kraj – bez 
pripomienok.

Uznesenia z rokovania mimoriadneho MZ 25. októbra 2011

Uznesenie č. 158/2011/VI k  pozastaveniu 
výkonu uznesenia č. 116/2011/VI zo dňa  
22. 9. 2011 a k jeho potvrdeniu v  zmysle  
§ 13 ods. 8 zákona č. 369/1990 Zb. o obec-
nom zriadení v platnom znení neprijalo.

Uznesenie č. 159/2011/VI k návrhu na zme-
nu organizačnej štruktúry Miestneho úra-
du MČ Bratislava-Lamač. MZ BA-Lamač A. 
schvaľuje zmenu počtu funkčných miest or-
ganizačnej štruktúry, a  to z  doterajšieho po-
čtu 36 osôb na 34 osôb k 31. 10. 2011 v členení:

a) –  1 manažér – vedúci OVSO
b) – 1 THP pracovník – vedúci pracovnej 

čaty a B. ukladá prednostke MÚ pripraviť 
návrh na zmenu organizačnej štruktúry 
MÚ v  súvislosti s  rozpočtom na rok 2012 
so zefektívnením práce MÚ v  termíne do 
decembrového zasadnutia MZ a C. ukladá 
prednostke vypracovať analýzu podielu 
finančných prostriedkov z  rozpočtu vyda-
ných na jednotlivé úlohy, ktoré MÚ zabez-
pečuje v prospech obyvateľov MČ Bratisla-
va-Lamač – bez pripomienok.

Uznesenie č. 160/2011/VI k návrhu na rie-
šenie realizácie detského ihriska na Stude-
nohorskej ulici č. 5. MZ BA-Lamač A. schva-
ľuje návrh na riešenie revitalizácie ihriska 
na Studenohorskej ulici č. 5 v zmysle návrhu 
predloženom na rokovaní s tým, že sa priestor 
na loptové hry zachová a odstránia sa všetky 
múriky okrem dvoch hlavných podľa fotodo-
kumentácie a B. schvaľuje navýšenie sumy 
vyčlenenej na ihrisko z pôvodných 5 000 EUR 
na sumu 7 000 EUR – bez pripomienok.

Recyklohry (aj so starým mobilom)

Čo so starým mobilom alebo nefunkčným sušičom? Položili ste si niekedy túto otáz-
ku, alebo ste ich len tak vyhodili a vôbec netušili, že tieto veci do obyčajného odpa-

du nepatria? 

Žiaci našej školy to už vedia a staré spotrebiče 
nevyhadzujú, ale zbierajú v  rámci programu 
Recyklohry. Program organizuje spoločnosť 
ASEKOL SK, ktorá zabezpečuje zber a recyklá-
ciu elektrozariadení, ktoré už doslúžili. 
V škole máme špeciálnu červenú nádobu. 
Každý žiak môže do školy priniesť pokazené 
nepotrebné drobné elektrospotrebiče (na-
príklad starý mobil, kalkulačku, telefón, elek-
trohračku, drobné počítačové vybavenie, 
discman alebo MP3 prehrávač, ale napríklad 
aj varnú kanvicu, kulmu a pod.). 
Cieľom projektu je zvýšiť povedomie o triede-
ní odpadov u mladej generácie a tiež zabez-
pečiť recykláciu drobných elektrozariadení. 

Všetko sa to deje formou zábavných hier a sú-
ťaží, výtvarných či fotografických úloh a kví-
zov z  oblasti triedenia a recyklácie odpadov, 
ktoré zadávajú organizátori projektu. Za na-
zbierané drobné elektrozariadenia a splnené 
úlohy sa získavajú body, za ktoré bude môcť 
naša škola obstarať rôzne učebné pomôcky, 
hry alebo vybavenie pre voľný čas. 
Pomôžte preto svojim školopovinným ratoles-
tiam a  nepotrebné malé nefunkčné elektro-
spotrebiče venujte im! Pomôžete nielen škole, 
ale celej prírode. A to je dobrý pocit, nie?

J. Budinská, 
ZŠ Malokarpatské námestie

Pozor na električky!

Od 1. novembra si budú musieť dať 
chodci pozor na električky na priecho-

doch pre chodcov. V tento deň vstupuje do 
platnosti novela zákona o cestnej premáv-
ke, ktorá ruší povinnosť vodiča električ-
ky dať na priechode prednosť chodcom, 
a naopak, zavádza pre chodcov povinnosť 
umožniť električke plynulý prejazd. 

Zákon o cestnej premávke sa tým prispôso-
buje českým, rakúskym či nemeckým predpi-
som. Jedným z dôvodov pre tento krok je bez-
pečnosť premávky. Električka má oproti au-
tám oveľa dlhšiu brzdnú dráhu a nie je schop-
ná zastaviť „na mieste“, čo si chodci často ne-
uvedomujú a vchádzajú na priechod náhle a 
tesne pred vozidlom. Riskujú tým dopravnú 
nehodu s vážnymi následkami. 

Druhým dôvodom je potreba zatraktív-
nenia verejnej dopravy tým, že sa od-
stránia brzdenia pred priechodmi a zvý-
ši sa tým cestovná rýchlosť. Električ-
ka vezúca desiatky či stovky ľudí si zaslú-
ži, aby nemusela zastavovať pred priecho-
dom kvôli jednému či niekoľkým chodcom.  
Návrh na zmenu zákona v prospech bezpeč-
nosti a zrýchlenia dopravy, ktorý pripravila 
občianska iniciatíva Lepšia doprava, sa poda-
rilo presadiť s podporou Dopravného podni-
ku Bratislava, Dopravného podniku mesta Ko-
šice a občianskeho združenia mhd.sk.



Jubilanti: november 2011

Všetkým jubilantom blahoželáme! 

Údaje pochádzajú z Ohlasovne trvalého pobytu 
BA-Karlova Ves. Za prípadné uverejnenie neaktu-
álnych údajov sa vopred ospravedlňujeme.

V septembri a októbri  
sa v Lamači narodili:
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25.9.  Patrícia Kultanová 
29.9.  Peter Parák
30.9.  Lukás Chmola
2.10.  Jaroslava Antalová 
3.10.  Mikael Jeonabin Eom 
8.10.  Michal Zíka
10.10.  Anna Mária Heráková 
11.10.  Filip Brnoliak
13.10.  Tereza Šupolíková

Chcete schudnúť a dostať sa do kondície?

Príďte si zacvičiť do Športového centra For Health, na druhom poschodí Základnej ško-
ly na Malokarpatskom námestí v Lamači. Pod jednou strechou nájdete cvičenia, ktoré 

ponúkame ako jediní v Bratislave – či už chcete schudnúť, dostať sa do kondície alebo len 
stráviť čas užitočne, v príjemnom prostredí. Ponúkame vám aj poradenstvo v oblasti výži-
vy, predaj výživových doplnkov, rôzne druhy motivačných programov a zľavnené vstupy. 

Čo u  nás nájdete? Americkú novinku, ktorú 
nájdete iba u nás GLIDING – cvičenie ladnými 
pohybmi, ktoré formujú vaše svaly, aby boli 
štíhle a krásne. Tajomstvo GLIDINGu je skryté 
v ladných, klzkých pohyboch, ktoré donútia 
pracovať každý sval vášho tela, pričom pracu-
jete s vlastnou hmotnosťou tela, a tak kombi-
náciou záťaže a práce svalov dokážete vyge-
nerovať maximálne svalové úsilie v akomkoľ-
vek veku. GLIDING je predovšetkým vhodný 
pre ľudí, ktorí nechcú zaťažovať svoje kĺby 
a chcú vyformovať svoju postavu využitím 
vlastnej hmotnosti tela. GLIDING jednoducho 
spôsobí výbuch vo vašich tukoch, ktorý pocí-
tite ihneď po prvom cvičení!

Freestyler Power Moves – funkčný tréning 
sa zameriava predovšetkým na aktivity s pre-
nášaním hmotnosti, zameraných na kľúčové 
svaly brucha a  dolnej časti chrbta. Funkčný 
tréning vedie k lepšej svalovej rovnováhe a kĺ-
bovej stabilite, prípadne znižuje počet zrane-
ní a trvalo zlepšuje individuálny výkon v špor-
te. FREESTYLER je jediné zariadenie na sve-
te, na ktorom môžete spáliť viac ako 2 000 ka-
lórií počas jediného cvičenia. Počas cvičenia 
na FREESTYLERi pracuje celé telo naraz. Pra-
covná záťaž je rozdelená medzi rôzne svalo-
vé skupiny. To znamená, že sa cítite pohodlne 
a užívate si pohyby v jednom z najlepších cvi-
čení, ktoré kedy prišli na trh. 

Sexi bruško a zadok – Chcete mať krásne, se-
xi bruško a zadoček? Prinášame vám novinku 
pre tieto partie, a to pomocou malých over-
ballových lôpt. S ich pomocou vyrysuje aj sva-
ly tzv. brušnej steny a sedacích svalov ako sta-
bilizačnej opory tela. Lekcia trvá 45 minút. 

SLIMBOX – je jedným z najnovších metód 
cvičenia v skupine, ktorú môžu vyskúšať všet-
ci bez ohľadu na vek a pohlavie. Ide o kondič-
né cvičenie pod vedením inštruktora na špe-
ciálne upravovaných totémoch. SLIMBOX cvi-
čenie je založené na niekoľkých základných 
úderoch rukami a nohami, ich kombináciou a 
pozmenením sa dá dosiahnuť zábavné a dy-
namické precvičenie celého tela. SLIMBOX nie 
je iba obyčajné „boxovanie do mecha“, ale vy-
nikajúci spôsob, ako pri hudbe a pod vedením 
skúseného trénera precvičiť telo rýchle a pri-
tom sa odreagovať od starostí a stresu všed-
ného dňa.

K2 HIKING – ak chcete zhodiť a krásne schud-
núť, cvičenie K2 HIKING je toho určite záru-
kou. Je určené pre všetky vekové kategórie 
bez rozdielu hmotnosti, veku a pohlavia. 

Viac informácií o nás nájdete na www.4health.sk 
alebo telefonicky na čísle 0908 368 284, prihlá-
siť sa na jednotlivé cvičenia môžete formou re-
zervačného systému na stránke www.forhealth.
bookup.sk 

Tím športového centra For Health

8 Emília Krajčiová 92
8 Matilda Bučičová 92
8 František Halmoš 90
8 Anna Ranincová 89
8 Pavel Turner 88
8 Uliana Mikulecká 88
8 Rozália Micháliková 87
8 Genovéva Májeková 86
8 Juraj Baller 86
8 Katarína Dzúriková 84
8 Milan Blaško 82
8 Elena Jakabčinová 82
8 František Mikletič 82
8 Marta Kralovičová 82
8 Irena Haraslínová 82
8 Oľga Piatriková 82
8 Mária Slováková 81
8 Viera Bublíková 80
8 Hildegarda Bubancová 80
8 Milan Letko 79
8 František Kováč 79
8 Erika Vráblová 79
8 Mária Blažejová 79
8 Štefan Struhár 79
8 Július Belák 78
8 Angela Richtárechová 78
8 Jozef Zárecký 76
8 Andrej Tirpák 75
8 Pavel Krkoška 75
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Pozvánky na november

9. 11.:  Výstava tekvičiek a ikebán
11. 11.:  Slávnosť svetielok – lampiónový  
 sprievod – rozprávka v kine pre deti
14. 11.:  Zájazd seniorov – Veľký Meder
20. 11.:  Divadielko pre deti – Snehulienka
26. 11.:  Katarínska zábava 

(zmena programu vyhradená)

Chudnutie na ľade s výučbou  

korčuľovania pre dospelých

V novej Icearene Lamač v Korčulkove má-
te možnosť absolvovať hodiny intenzívne-
ho tréningu pod vedením renomovaných 
trénerov korčuľovania v atraktívnom čase. 
Cena kurzu je 60 eur za 10 hodín intenzívneho 
tréningu so špičkovými trénermi!
Kurz je vhodný pre ľudí od 18 a horná veková 
hranica je neobmedzená,  je vhodný pre že-
ny aj mužov!
Kurz sa začína 15. januára a  bude každú 
nedeľu od 12,15 do 13,15 hod.
Pre všetkých členov kurzu uvítacia kávička 
alebo čaj zadarmo!
Prihláste sa čo najskôr, počet miest je limito-
vaný!
Prihlášky posielajte na: 
pistekova.jana@gmail.com alebo 0903 797 922.

Úradné hodiny MÚ Bratislava-Lamač
Miestny úrad Bratislava Lamač
Malokarpatské nám. 9, 841 03 Bratislava
Tel.: 64 78 00 65 
Pondelok  10.00 – 12.00 13.00 – 17.00
Utorok  nestránkový deň
Streda  7.30 – 12. 00 13.00 – 16.30
Štvrtok  8.00 – 11.00
Piatok  nestránkový deň

Overovanie podpisov a listín:
Pondelok 8.00 – 11.00 13.30 – 16.30
Utorok: 8.00 – 11.00 13.30 – 15.30
Streda: 8.00 – 11.00 13.30 – 16.30
Štvrtok: 8.00 – 11.00 13.30 – 15.30
Piatok: 8.00 – 11.00

Knižnica pozýva
tel.: 02/64 78 97 37
e-mail: kniznicalamac@centrum.sk
Zodpovedná pracovníčka: Milada Janžová
Výpožičné hodiny
Pondelok  13.00 – 19.00
Utorok  13.00 – 16.00
Streda 13.00 – 19.00
Štvrtok  13.00 – 16.00
Piatok  zatvorené

Program kina na november 2011

4. 11. PIRÁTI KARIBIKU 4: V  NEZNÁ-
MYCH VODÁCH – Jack Sparrow je 
späť! USA, tit., triler, 18. h, 3 €

6. 11. SAXANA A  LEXIKON KÚZIEL – 
Ak vie Tvoja mama čarovať, daj si 
pozor, s čím sa budeš hrať! Hrajú: 
Petra Černocká, Jiřina Bohdalová, 
Ján Hrušínský. ČR, 90 min., 15,30 h, 
2,50 €

6. 11. MŔTVOLA MUSÍ ZOMRIEŤ – Prí- 
beh odštartuje ľúbostná scéna. 
Hrajú: Peter Marcin, Veronika Žil- 
ková, Miro Noga. SR, komédia, 96 
min., 18. h, 2,50 €

12. 11. ZOOŠETROVATEĽ – Komédia, v hlav- 
nej úlohe s  Kevinom Jamesom, 
hovorí o  ošetrovateľovi v  ZOO, 
ktorý so zvieratami vychádza lep-
šie ako s  ľuďmi. USA, dabing, 102 
min., 18. h, 2,50 €

13. 11. NEZNÁMY – Dr. Martin Harris 
(Liam Neeson) sa prebudí po štvor- 
dňovej kóme v nemocnici v  Ber- 
líne. USA, triler, titulky, 113 min., 
18. h, 2,50 €

19. 11. LÓVE – Ide o  pravdivú milostnú 
drámu zo súčasnosti, ktorá sa 
odohráva na periférii veľkomesta. 
Hrajú: Roman Luknár, Dušan Cin- 
kota. SR/ČR, romantická komédia, 
90 min., 18. h, 2,50 €

20.11. LIDICE – Príbeh Lidice je príbe-
hom obyčajných ľudí. Hrajú: K. Ro-
den, Z. Fialová. ČR/SR, 126 min., 
18. h, 2,50 €

26. 11. IDE LEN O SEX  – Mladá žena Jamie 
(Mila Kunis), ktorá vyhľadáva v 
New Yorku schopných zamestnan-
cov, presvedčí potencionálneho 
adepta Dylana (Justin Timberlake), 
aby opustil svoje zamestnanie 
v  San Franciscu a  prijal prácu 
v Nex Yorku. USA, titulky, 109 min., 
18. h, 2,50 €

27. 11. KRÁSNA JUNIA – Zvedavosť, po-
sadnutosť a  zakázaná láska. Fr., 
dráma, 90 min., 18. h, 2,50 €

Inzercia

●  Inštalatér – aj malé opravy: 0904 572 977 
●  Voda, kúrenie, plyn. Opravy a montáž aj cez 

víkend. 0905 429 097, 0911 429 097 
●  Dám do prenájmu garážové státie na Hey-

rovského 9. Cena dohodou. 
 Kontakt: 0902 405 473 
●  Predám, prípadne prenajmem garáž na 

Malokarpatskom námestí 10. 
 Tel. 0903 79 55 16

Program MC Obláčik 

Streda, 9. 11. o 10. hod.: Po anglicky ľahko 
a hravo. Prednáška o tom, ako hravo učiť po 
anglicky už našich najmenších. Spojené s pre-
zentáciou kvalitných kníh v  angličtine. Viac 
info na: readandlearn.eu@gmail.com alebo: 
www.readandlearn.eu

Streda, 16. 11. o 10. hod.: Uvarme si plas-
telínu Tvorivá dielnička so svätojurskou eko-
logickou plastelínou. Bližšie informácie na: 
www.plastelina.homewinery.sk 

Prihlásenie sa na: www.oblacik.sk, 0910 603 277

Streda, 23. 11. o  10. hod.: Tvorivé dielne 
s Katkou, téma: Vyrobme si vianočný pozdrav. 
Prihlásenie sa na: www.oblacik.sk, 0910 603 277

Streda, 30. 11 o 10. hod.: Podporná skupi-
na dojčenia, téma: odstavovanie dieťatka

Prihlásenie sa na: 0949 429 752, vedie laktač-
ná poradkyňa Lujza Servanská.

Streda, 30. 11 o 18.hod.: Základné kroky  
v líčení s kozmetikou Zerva. Je potrebné sa 
prihlásiť na čísle: 0904 642 915, účasť bez detí

PRIHLASOVANIE SA NA KURZY: 
FUNNY ENGLISH – ANGLIČTINA PRE DETI 
S KATKOU – štvrtky 10,30 – 11,30 prihlásenie 
sa na: szarazova@gmail.com 
Cvičme v rytme prihlásenie sa na: 0904 351 440, 
vallery@bananatel.sk. Podrobné informácie 
o prihlásení sa nájdete na: www.oblacik.sk

Dúha – Tábornícky oddiel Carrigo 

9. 11. Schôdzka. 16,30 – 18. hod.: klubovňa, 
18. – 19. hod.: netradičné športy, telocvičňa

12. 11. Výlet do prírody. Zraz o 9,30 hod. pred 
školou v Lamači. Jednodenný výlet do prírody 
– okolie Lamača. Program: drobné hry a súťaže 
v lese, netradičný šport, tábornícke a turistické 
zručnosti, celoročná hra, turistika...

16. 11. Schôdzka. 16,30 – 18. hod.: klubovňa, 
18. – 19. hod.: netradičné športy, telocvičňa 
ZŠ Lamač

23. 11. Schôdzka. 16,30 – 18. hod.: klubovňa, 
18. -19. hod.: netradičné športy, telocvičňa ZŠ 
Lamač

26. 11. Výlet do prírody. Zraz o  9,30 hod. 
pred školou v Lamači. Jednodenný výlet do 
prírody – okolie Lamača. Program: drobné hry 
a  súťaže v  lese, netradičný šport, tábornícke 
a turistické zručnosti, celoročná hra, turistika...

30. 11. Schôdzka. 16,30 – 18. hod.: klubovňa, 
18. – 19. hod.: netradičné športy, telocvičňa 
ZŠ Lamač

Možnosť prihlásiť deti do celoročnej pravi-
delnej činnosti. Informácie získate telefonic-
ky na: 0903 729  814, emailom na: carrigo@
scoutshop.sk alebo na web stránke oddielu: 
http://carrigo.scoutshop.sk.


